
 

Zápis KRJ 9.11.2020 
Přítomní: Petr Veselý - Wesa, Jakub Grós - Jag, Jan Michna - Gonzáles, Marek Filák -                
Murph, Aleš Cepek - Kšanďák, Michal Čuban - Williák, Vít Fojtík - Fox, Oldřich Vávra -                
Starosta 
Ostatní přítomní: Lucie Smolková - Luu 
Omluveni:  
 
Všichni:  
Pavel Šťastný - Kaktus se omlouvá a pozdravuje. 
Martin Naňák - Máňa,  
Lubomír Melichařík - Bam,  
Eva Fišerová - Sopka,  
Alice Čapounová 

 
  
Usnesení - online hlasování 
 
Nezaznamenáno. 

 

1. Úkoly z minula 
 
Jag - Možné modely KRJ - ORJ - střediska - dnes na agendě SPLNĚNO 
Jag - Výpočtový mechanismus dotací - dnes na agendě SPLNĚNO 
Jag - Předá od účetního účetnictví za předchozí roky SPLNĚNO se zpožedním (předáno 
19.10.) 
Jag - Pošle nezmigrované dokumenty GDrive - zbývají poslední dotační složky => Je třeba 
přesunout archiválie (staré zápisy atp.) 
Jag - Přidá Kšanďáka do konference a na GDrive SPLNĚNO  => Je třeba zvalidovat emaily - 
dnes bod programu 
Jag - Pošle Doodle na další KRJ SPLNĚNO 
Gonzáles - Zjistí rozměry pro skříně do krajské klubovny SPLNĚNO => skříň se vleze, bude 
pokračovat s Kaktusem 
Kaktus - Poptá se na tyto skříně 
Luu - poslat zbývající platby (např. Rikitanův memoriál) SPLNĚNO  
Luu - informační email, jak na vyúčtování NACHYSTANÝ, ale neposlaný. Mělo by to jít 
elektronicky dle komunikace z Ústředí. Luu Dneska večer chce poslat. 
Luu - předá přijaté účetnictví Alici 
 

2. Hospodaření z minulých let - Luu, Alice 



 
Jag překlad Kaktusovi, 19.10.. Ještě musely být projité, ale ve čtvrtek nebo pátek Kaktus 
předá Alici. Zadá do SkautISu. 
 

3. Stav hospodaření 2020 - Luu, Alice + možné navýšení - Jag 
Postupně chodí samostatné vyúčtování přímo od středisek z hradišťského okresu. Přišlo 
vyúčtování RK Apollo 2. Luu přidá informace z ústředí - elektronické odevzdávání. 
 
Po víkendu se čeká informace ohledně navýšení. 
 

4. Vyúčtování dotací pomocí SkautISu + výpočtové mechanismy 
+ Krajská dotační vyhláška  - vše vstupy ze setkání KRJ s VRJ 
- Jag 

Na setkání KRJ s VRJ sestra Jóňa s bratrem Jerrym představili možnost přesunutí 
provozních dotací do SkautISu. Jednalo by se o přibližně projekt na dva roky do jeho 
zprovoznění. Obecně myšlenka přijímaná. Některé zajímavé vstupy: 

- dvě oblasti - rozdělení dotace a vyúčtování 
- ideálně do více etap - rozfázování 
- měla by být integrace s ESO 
- jestli je někdo ochotný přechod konzultovat - na Br.Jerryho 

Proběhla diskuze na KRJ, pozitivní přijetí. 
 
Bratr Jag apeloval na možnost vytvoření jednoho univerzálního nepovinného template pro 
krajskou vyhlášku. Myšlenka se setkala s příjemným ohlasem, uvidí se, zda-li bude 
reflektována. 
 
Změny Výpočtových mechanismů budou upozaděny zejména v pohledu převádění 
provozních dotací do SkautISu. Nadále zůstává v platnosti současný výpočtový 
mechanismus s tím, že kraj si může svá kritéria stanovit. 
 

5. Schválení rozpočtu VLK Falconeri 2021 - Gonzáles 
 
Zvýšily se náklady zejména kvůli poplatku z pobytu. Zvýšil se i příspěvek účastníků, ale i tak 
rezerva kurzu se musela snížit. 
 
Návrh usnesení: “Krajská Rada Junáka Zlínského kraje schvaluje rozpočet na VLK Falconeri 
s vyrovnanými příjmy a výdaji, přičemž byla snížena rezerva z 10% na 2,54%. Zároveň bere 
na vědomí důsledky v případě nevyrovnaného hospodaření kurzu v důsledku nižší rezervy.” 
 
Pro: 6 
Proti: 0 
Zdrželo se: 1 
 



 
Usnesení bylo schváleno. 
 

6. Rozpočet 2021 - Gonzáles 
Necháme na leden vzhledem k vytíženosti. Luu připraví. 
 

7. Zprávy z okresů Olda, Kšanďák, Williák, Murph 
 
Kroměříž - Online režim, není moc zpráv ze středisek, ale třeba v KM jsou schůzky online. V 
rámci okresu se potkají s Kaktusem na předání, zatím to neproběhlo. ORJ měla být těsně 
před nouzovým stavem, budeme muset vymyslet online režim. Jag pošle tipy, jak na to. 
Holešov dělá také online schůzky - 100% účast, jinak pomáhají s Elpidou (dobrovolníci 18+). 
 
Uherské Hradiště - činnost probíhá online, i ORJ se schází online. Velký apel na to, aby 
zůstali v kontaktu, aby se nezpřetrhaly vazby. Veverka vydává výchovný zpravodaj. Všechny 
prezenční akce zrušeny. ČK začaly - byl stream. Další setkání plánovány osobně v příštím 
roce. Bylo několik pohřbů - Akéla z Polešovic, Akéla z Psohlavců, Franta Mikula. 
 
Vsetín - Online poprvé rada proběhla minulý týden, snaží se dělat schůzky online. Z jednoho 
oddílu udělali online aktivity pro děti a u klubovny měli splnit úkol, nakonec se domluvili a 
sešli se tam spolu. Špatné pro veřejnost, měli bychom si dávat pozor. Ohledně situace s 
klubovnou - Rožnov šel druhý odhad, čeká se na výsledek, Zdenek je v kontaktu s Ústředím. 
Termín ZVAS 8.5.2021. 
 
Zlín - Okres úplně nejede, snažíme se zinscenovat ORJ, moc nevím o střediscích, ale co 
vím, tak jedou online (třeba Williákovo normálně nenormálně). Zlínské krizové centrum frčí 
znovu, byť menší, než předtím. 
 
Krajský kapitán - nic nemá, pokračuje se online. 
 

8. Krajské vzdělávání - Fox 
Informační okénko - dlouhodobě bojujeme se vzděláváním, kvalifikacemi. Byla myšlenka 
založení kurzu, bohužel kvůli koroně se začalo pozdě s připravami. Bude schůzka s 
potenciálními instruktory pro víkendový ČK. Je to předběžné oťukávání - na jaře uvidíme, 
zda-li proběhne. Je to náročnější zajistit instruktory v kraji, jsme neuniverzitní kraj. Ideálně 
pilotní ročník na příští podzim. Ideálně udržet na roční frekvenci v kraji. Rád bych, aby to 
běželo pod krajem. Je ohledně toho optimistický, že by se to dalo uskutečnit. 
Byly informováni okresní výchovní zpravodajové, zatím jediná odezva z okresu UH. 
 
Kšaňdák - historicky je ve ZK spousta lidí, kteří mají kvalifikaci a jsou ochotni pomoct. 
 
Boxtra by také chtěla ČK. ORJ UH dělá ČK. Kšanďák přemýšlí o ČK. 

 



 
9. Možné modely Okresy - Kraj - představení, rozprava - Jag 

 
Téma organizační struktury bylo řešeno na setkání KRJ s VRJ (zápis zde). Byly představeny 
4 modely jak může organizačně kraj fungovat i opora ve Stanovách. Současně cca 30 
okresů je zaniklých, cca 50 funguje. Br. Jag zpracoval základní přehled kraje a představil 
možné modely, které by se daly aplikovat (k dispozici zde). 
 
V případě zachování stávajícího modelu je třeba se začít poohlížet po možných nástupcích 
ve vedení KRJ. 
V případě Krajského modelu oblastního a v případě Plochého modelu by bylo třeba 
uspořádat mimořádný krajský sněm nevolební. Ideálně před konáním střediskových 
volebních sněmů tak, aby následné sněmy proběhly v řádných termínech v nové struktuře 
(jaro 2022). 
V případě hybridního modelu by bylo třeba uspořádat ideálně mimořádný okresní sněm 
nevolební  tam, kde by okres pokračovat nechtěl. Ideálně před konáním střediskových 
volebních sněmů tak, aby následné sněmy proběhly v reflexy nové situace (Jaro 2022). 
 
Návrh usnesení: “Krajská Rada Junáka Zlínského kraje podporuje diskuzi o možné změně 
organizační struktury “kraje - okresy” a tímto úkoluje jednotlivé předsedy okresů k rozvinutí 
diskuze a posbírání zpětné vazby z okresů.” 
 
Pro: 6 
Proti: 0 
Zdrželo se: 0 
 
Usnesení bylo schváleno. 
 
Návrh usnesení: “Krajská Rada Junáka Zlínského kraje podporuje diskuzi o možné změně 
organizační struktury kraje - okresy a tímto úkoluje bratra Jakuba Gróse - Jaga k jejímu 
detailnějšímu zpracování.” 
 
Nehlasováno. 
 
Návrh usnesení: “Krajská Rada Junáka Zlínského kraje podporuje stávající organizační 
strukturu a úkoluje předsedu a místopředsedu k výzvě do kraje pro oslovení potenciálních 
kandidátů na jejich posty pro následující funkční období.” 
 
Nehlasováno. 
 

10. Rejstřík - Gonzáles 
V říjnu poslal Gonzáles výzvu k doplnění rejstříků, že předešlé souhlasy byly soudně 
zneplatněny. Jaký je stav? 
 

https://docs.google.com/document/d/1bTvxqWqB6-LC5QyDj1CvCLSORSTG-4TnruJSWc2D_OA/edit
https://drive.google.com/drive/u/0/folders/18wJLEIVH4ST_5TPvTh-mXsKdR8YBtwMv


 
Alice a Jag musí dodat. Gonzáles se ozve a zaurguje. Je třeba v rámci listopadu. 
 

11. Kontrola emailů - Jag 
Současné emaily v konference: 
Alice - alicecapounova@seznam.cz 
Bam - bam@volny.cz 
Fox - fox@skaut.cz 
Gonzáles - HonzaMichna@seznam.cz 
Jag - jag@skaut.cz , jakubagros@gmail.com 
Kaktus - pavel.stastny@skaut.cz 
Kšanďák - ales.cepek@skaut.cz 
Luu - lucie.smolkova@skaut.cz 
Máňa - martin.nanak@centrum.cz 
Murph - filakm@skaut.cz 
Olda - starosta@tupesy.cz 
Regis - premysl@jurak.cz 
Sopka - eva.sopka@seznam.cz 
Vendy - v.otrusinova@gmail.com 
Wesa - wesa@email.cz 
Williák - williak@skaut.cz 
 
Jag pošle email pro zkontrolování emailů. 
 

12. Web a seznam vyznamenání 
Web byl systémovou chybou a nepřesnou komunikací s Lebedou smazán. Nejdůležitější 
informaci ohledně vyznamenání máme zálohovanou. Ztratili jsme přehled článků o skautech 
v kraji. 
 
Jag - založení nového webu. Primárně by měl obsahovat - kontaktní informace o Krajské 
radě, kontakty na Okresy, seznam vyznamenaných, veškeré mediální ohlasy o skautech v 
kraji, zápisy. Odkazy na vyhlášky, případně jiné skautské weby. 
 
 

13. Zveřejňování zápisů 
Návrh usnesení: “Krajská Rada Junáka Zlínského kraje schvaluje zveřejňování zápisů ze 
svých zasedání. Zápis tvoří jeho zapisovatel, nadále vždy musí být zkontrolován další 
osobou tak, abychom neporušili GDPR a to do 7 dní od konání rady. Následně bude zápis 
vyvěšen na stránkách kraje a rozeslán všem, kteří byli na krajskou radu pozváni.” 
 
Pro: 6 
Proti: 0 
Zdrželo se: 0 



 
 
Usnesení bylo schváleno. 
 

14. Diskuze ohledně příspěvků 
Ozval se hlas z KM ohledně negativního postoje vůči odvodům středisek. Luu vyjela poměr 
výdajů a spoření z odváděné částky pro kraj. Gonzáles navrhuje snížení z 20 kč na 5 kč, aby 
se vyrovnalo navýšení z Ústředí. Jag by nechal příjem pro podporu doby pokoronavirové. 
Olda by do toho nesahal, už se schválilo a registrace už je v plném proudu. Je tedy platné 
hlasování z minulé krajské rady, kdy bylo schváleno 20 kč. 
 

15. Ostatní 
 
Jag - přesune zbytek starého Google Drive 
Další KRJ - termín - Leden 2021. Jag pošle Doodle. 
 
Zapsal: Jakub Grós - Jag 
Zkontroloval: Jan Michna - Gonzáles 


